
 
 
 
 
 
 
 

                      ДО  
  КМЕТА НА  

     ОБЩИНА ШУМЕН 
 
 
 

            
 

ПИТАНЕ 
от проф. дфн Добрин Добрев, 

председател на групата общински съветници на ПП ГЕРБ 
 
 
 
 

ОТНОСНО : Ремонта и пълноценното използване на къщата “ Елеонора” 

 
 

УВАЖАЕМИ Г-Н КОСТОВ,  
 

Моля да представите пред Общинския съвет изчерпателна информация по следните въпроси: 
1. Какво е състоянието на къщата “Елеонора” в момента?  
2. Какви средства по проект са използвани за нейния ремонт и какво е допълнителното 
финансиране за завършването й? 
3. Какви са плановете на Община Шумен за нейното пълноценно използване? 

 
 
 
 
 

              22.11.2010,     
Шумен                                                                 /проф. дфн Добрин Добрев/  

    
  
 


